



2 Pièces

49 m<sup>2</sup>

Réf. ISL/RC/11162/L

2 100 €

Paris 4<sup>Eme</sup>

Appartement à louer (75004)

*Distric*  
*Immobilier*

**résidences  
immobilier**

# résidences immobilier

Ile Saint Louis. Au 2ème étage d'un immeuble ancien, un très bel appartement de 50m<sup>2</sup> loué meublé, il se compose d'une entrée avec placards, d'une cuisine ouverte et équipée sur le salon avec ses grandes fenêtres et son espace bureau, coin couchage en mezzanine, une salle de douche et un toilette séparé. Poutres apparentes et belle HSP. Uniquement Code Civil/Honoraires en Code Civil: 10 % du loyer annuelle CC. Contact: 06 99 82 37 29

This 50 sqm apartment rented furnished is on the 2nd floor of a fine mid 17th century building located on the capital's historic Ile Saint Louis. It comprises an entry with fitted cupboards, a living room with large windows and a study area, an equipped open-plan kitchen, a mezzanine bedroom area, a shower room and a separate wc. The apartment benefits from high ceilings with exposed beams. Available uniquely as a secondary residence or with a business lease (Code Civil): Fees 10% of the annual inclusive rental. Contact: 06 99 82 37 29

## DISTRICT ILE SAINT LOUIS

31 RUE DES DEUX PONTS - 75004 PARIS 4EME

[Contacter l'agence](#)

[Voir tous les biens de cette agence](#)





[www.residences-immobilier.com](http://www.residences-immobilier.com)

